

Title (en)

Packing for fresh cheese.

Title (de)

Verpackung für frischen Käse.

Title (fr)

Emballage pour fromage frais.

Publication

**EP 0239472 A1 19870930 (FR)**

Application

**EP 87400585 A 19870317**

Priority

FR 8603825 A 19860318

Abstract (en)

Packing for fresh cheese disposed in cheese baskets (6), comprising a closable box (1) of frustoconical cross-section in which are disposed frustoconical cheese baskets (6) whose walls (8) are applied, at least at their top part, against the adjacent cheese baskets (6) and, in the case of those at the periphery, against the walls (3) of the box (1), the bottom (7) of the cheese baskets (6) resting on the bottom (2) of the box (1). Saving of space and facilitated filling of the cheese baskets. <IMAGE>

Abstract (fr)

Emballage pour fromage frais disposé dans des faisselles (6), caractérisé en ce qu'il comporte une boîte de section tronconique (1) obturable dans laquelle sont disposées des faisselles (6) tronconiques dont les parois (8) sont appliquées au moins à leur partie haute contre les faisselles voisines (6), et pour celles de la périphérie, contre les parois (3) de la boîte (1), le fond (7) des faisselles (6) reposant sur le fond (2) de la boîte (1). Economie de place et remplissage facilité des faisselles.

IPC 1-7

**B65D 85/76**

IPC 8 full level

**B65D 85/76** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 85/76** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2124217 A 19380719 - BENSCHOTEN LUCIUS D VAN
- [A] FR 1262341 A 19610526 - FRINAULT FILS ET CO
- [A] FR 1520597 A 19680412 - CH NICOLLE ETS

Cited by

US6070791A; EP0839482A3; WO2017143280A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0239472 A1 19870930**; FR 2596026 A1 19870925; FR 2596026 B1 19881202

DOCDB simple family (application)

**EP 87400585 A 19870317**; FR 8603825 A 19860318